
Motiveret oplæg til opstilling som næstformand i dbio-syddanmark. 

Jeg hedder Jesper Rønn og har været næstformand i dbio-syddanmark gennem de seneste 6 år.   

Til daglig er jeg bioanalytiker på Blodprøver, Biokemi og Immunologi i Sygehus Sønderjylland i 

Aabenraa.                                                                                                                                                            

På afdelingen er jeg lokal TR og FTR for bioanalytikerne i Sygehus Sønderjylland, og samt 

næstformand i afdelingens LMU og næstformand i sygehusets FMU. Ligeledes er jeg af Hanne 

Bonde udpeget til regionens Hovedudvalg. 

Mine bevæggrunde for mit kandidatur er: 

                                                                                              

• Jeg brænder for trivslen på vores arbejdspladser, og ser arbejdsmiljøet som den helt 

væsentlige faktor til at højne denne. 

• Arbejdstidsreglerne og det konstante pres fra ledelserne til at udfordre disse, gør at jeg har 

arbejdet benhårdt på at kende vores arbejdstidsregler ned til mindste detalje. Vi oplever 

ofte at arbejdstidsreglerne udfordres lokalt, så jeg har sat mig ind i hvorledes 

aftaleparterne faktisk tolker på aftalen, og det gør at TR og FTR i dbio bruger mig meget i 

arbejdstidsspørgsmål. 

• Der skal være rummelighed i afdelingerne og det sociale kapitel er en væsentlig medspiller 

i arbejdet for at fastholde kollegerne. Her arbejder jeg med at få implementeret regionens 

livsfasepolitik lokalt, så vores kolleger kan få individualitet og andre vilkår afhængig i den 

enkeltes livsfase. 

• Jeg har via min plads som delegeret i PKA været katalysator for at indføre udbetaling fra 

PKA ved ressourceforløb på lige fod med livstruende sygdom. 

• Det er meget vigtigt at vi i dbio fokuserer på fagligheden, og vi har gennem de sidste år 

forsøgt at højne fagligheden lokalt, men også gennem arrangementer i regionen. 

Dette både gennem arrangementer i regionen samt efteruddannelse. 

• Ferie og barsel er selvfølgelig også en ting som fylder meget for vores kolleger, og jeg har 

sammen med formanden lavet en taskforce hvor vi superviserer i spørgsmål om disse 

emner. 

• Jeg arbejder på at vi i dbio-N har fokus på juridisk rådgivning på både arbejdsmiljøområdet, 

ansættelsesområdet og arbejdsskadeområdet. 

                                                                                                                                                                                                                      

 

 

 


